

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2012-11-01. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2012-11-01 LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL QUI SUIVENT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.ca

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on "Summary" which will appear in the left column.

Alternatively, click on

<http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/en/item/4124/index.do>

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés à l'adresse <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n° de dossier et appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n° du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur

<http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/news/fr/item/4124/index.do>

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

City of Calgary v. Zahmol Properties Ltd. (Alta.) (Civil) (By Leave) (34838)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

Teva Canada Limited v. Nycomed Canada Inc. et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (34873)

Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

Murray Schneider et al. v. Ireneusz Eric Malinowski (Alta.) (Civil) (By Leave) (34886)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

Association canadienne contre l'impunité c. Anvil Mining Limited (Qc) (Civile) (Autorisation) (34733)
(La requête pour permission d'intervenir d'Essex Business and Human Rights Project et Essex Human Rights Clinic est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. /
The motion for leave to intervene of Essex Business and Human Rights Project and Essex Human Rights Clinic is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs.)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

Sylvain Roger c. Linda Mercier et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (34950)
(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. /
The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs.)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

Diane Bouchard c. Réjean Lebel, ès qualités de syndic adjoint et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34921)
(La requête visant à accélérer la procédure de demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur de l'intimé Réjean Lebel, ès qualités de syndic adjoint. /
The motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent Réjean Lebel, ès qualités de syndic adjoint.)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

Auberge des Glycines inc., faisant affaire sous la raison sociale Auberge le Pomerol inc. c. Ville de Montréal (Qc) (Civile) (Autorisation) (34837)
Coram: LeBel / Abella / Cromwell

Dexter Boyce v. Toronto Police Services Board et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34866)
(The motion for an extension of time to serve and file an application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Toronto Police Services Board, Donald Hebert, Aaron Rodrigues, Donovan Smith, Anne-Marie Garisto, Mark McCullagh and various John Does. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés Commission de services policiers de Toronto, Donald Hebert, Aaron Rodrigues, Donovan Smith, Anne-Marie Garisto, Mark McCullagh et divers Pierre Untel.)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis

Mohamed C.Z. Khan v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (34864)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis

Zurich Canada et al. v. Joyce Maebell Dundas et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34839)
Coram: Fish / Abella / Karakatsanis

Kurt Pieckenhagen et al. v. Shaw Satellite G.P., c.o.b. as Shaw Direct™ et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34841)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent, Shaw Satellite G.P., c.o.b. as Shaw Direct™. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur de l'intimée Shaw Satellite G.P., faisant affaire sous la dénonciation sociale Shaw Direct™.)
Coram: Fish / Abella / Karakatsanis

Debbie Brake-Patten v. Abraham Gallant (N.L.) (Civil) (By Leave) (34861)
Coram: Fish / Cromwell / Karakatsanis

Amec Americas Limited, dba: AMEC Earth & Environmental, a body corporation v. Lee MacWilliams (N.B.) (Civil) (By Leave) (34905)
Coram: Fish / Cromwell / Karakatsanis

Albert Green v. Carmen Placzek (Ont.) (Civil) (By Leave) (34701)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis

BCF S.E.N.C.R.L. v. Spirits International B.V. et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (34888)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondent Spirits International B.V. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur de l'intimée Spirits International B.V.)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis

Marianne Martha Lush v. Douglas George Connell (B.C.) (Civil) (By Leave) (34922)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Her Majesty the Queen v. P.M. (Ont.) (Criminal) (By Leave) (34843)
Coram: McLachlin / Rothstein / Moldaver

Ordre des chimistes du Québec c. Biomedco Services Inc. et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (34893)
Coram: LeBel / Fish / Karakatsanis

Reggie Lee Harris v. Her Majesty the Queen (Sask.) (Criminal) (By Leave) (34835)
(The motion to appoint counsel and the application for leave to appeal are dismissed without costs. /
La requête pour nomination d'un avocat et la demande d'autorisation d'appel sont rejetées sans dépens.)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis

Christian Reinales c. Ministre de la Justice du Canada (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (34836)
Coram: Fish / Abella / Karakatsanis

Her Majesty the Queen v. Steven Gerald Gareau (N.S.) (Criminal) (By Leave) (34862)
Coram: Fish / Rothstein / Karakatsanis
